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INDRE BY LOKALUDVALG 

1.  Borgerdialog om Skt. Annæ Projektet (2013-22128)  

Indre By Lokaludvalg skal beslutte at afsætte midler til borgerdialog om Sankt Annæ Projektet.  

INDSTILLING OG BESLUTNING 

Formanden indstiller, 

1. at Indre By Lokaludvalg afsætter 19.000 kr. til et borgermøde den 12. marts 2013 om Sankt 
Annæ Projektet som optakt til den offentlige høring. Mødet afholdes i fællesskab med 
Kvæsthusselskabet. Midlerne tages af puljen "Borgerdialogaktiviteter".  

2. at Indre By Lokaludvalg vælger mindst to tovholdere til borgermødet.  

PROBLEMSTILLING 

Kvæsthusselskabet har spurgt formanden om lokaludvalget vil samarbejde om at afholde et 
borgermøde den 12. marts 2013 kl. 17-19 om Sankt Annæ Projektet som optakt til den offentlige 
høring.  

LØSNING 

Formanden foreslår, at lokaludvalget samarbejder med Kvæsthusselskabet om borgermødet og afsætter 
19.000 kr. til formålet, hvoraf max. 4.000 kr. anvendes til annoncering. 
 
Kvæsthusselskabet har foreslået, at de parter griber mødet således an: 

 Lokaludvalget står for annonceringen i Cityavisen.   
 Kvæsthusselskabet annoncerer arrangementet via et husstandsomdelt nyhedsbrev i 

lokalområdet 8-10 dage før mødet.  
 Selve mødet er primært orienterende men med plads til opklarende spørgsmål. Egentlige 

holdninger, synspunkter og forslag må adresseres til selve høringen. Rådgiverne (arkitekterne) 
vil gennemgå dispositionsforslaget. Kvæsthusselskabet vil gerne redegøre for borgerprocessen 
og hvordan, man har håndteret de forskellige forslag og bekymringer, der er blevet rejst 
undervejs. Lokaludvalget gennemgår selve høringsprocessen.  
 
Programmet kan fx se nogenlunde sådan her ud:  
16.30: Indskrivning og kaffe mm. i forhallen i Admiral Hotel 
17.00: Velkomst v/Ole Bach og Bent Lohmann  
17.10: Ole Bach gennemgår borgerprocessen  
17.30: Gennemgang af dispositionsforslaget m. efterfølgende opklarende spørgsmål  
18.30: Bent Lohmann gennemgår den forestående offentlige høring  
18.45: Afslutning med sandwich og almindelig “rundsnak” i forhallen.  

ØKONOMI 

Lokaludvalget afsætter 19000 kr. af puljen "Borgerdialogaktiviteter" til formålet. 
Kvæsthusselskabet har telefonisk oplyst, at de i alt regner med udgifter på ca. 50.000 kr. til mødet.  

VIDERE PROCES 

Side 1



De udpegede tovholdere ssmarbejder med Kvæsthusselskabet og sekretariatet om forberedelsen af 
mødet.  
Mødet holdes den 12. marts 2013 kl. 17-19 på Admiral Hotel i Toldbodgade.  

BESLUTNING 

Godkendt. 

Side 2



 

INDRE BY LOKALUDVALG 

2.  Orientering fra arbejdsgrupperne mv. (2013-19971)  

Lokaludvalget drøfter aktuelle sager på baggrund af orienteringen fra arbejdsgrupperne mv.  

INDSTILLING OG BESLUTNING 

Formanden indstiller,  

1. at Indre By Lokaludvalg tager arbejdsgruppernes orientering om deres virke siden sidste møde 
i lokaludvalget til efterretning.  

PROBLEMSTILLING 

Der har været møde i et par af arbejdsgrupperne siden sidste lokaludvalgsmøde.  

LØSNING 

Byudvikling:  
- Aktuelt  
 
Metrogruppen:  
- Aktuelt  
 

Børn og Unge/Kultur/Idræt:  
- Aktuelt  
 
Ældre/Integration/Beskæftigelse/Social/Sundhed:  
- Aktuelt  
 
Puljegruppen:  
- Aktuelt  
 

Nattelivsgruppen:  
- Aktuelt  
 
Nørre Kvarter-gruppen:  
- Aktuelt  
 

Det lokale miljøarbejde:  
- Aktuelt  
 
Sikker By-netværket forankret i Økonomiforvaltningen:  
- Aktuelt  

ØKONOMI 

Intet.  

VIDERE PROCES 

-  

Side 3



BESLUTNING 

Byudviklingsgruppen  
Kjeld A. Larsen oplyste, at han og Hans-Henrik T. Ohlsen vil komme med et oplæg til en 
trafikkonference og en arbejdsgruppe på tværs af lokaludvalgene om lokaludvalgenes trafikprojekter. 
Indtil videre ser det ud til, at konferencen bliver enten den 20. marts eller den 9. april.  
 
Kjeld A. Larsen orienterede om Trængselskommissionens arbejde. Idekataloget, som netop er udsendt, 
kan ses på Transportministeriets hjemmeside. Et bureau vil evaluere på ideerne, hvilket skal føre til en 
samlet strategi primo september.  
 
Kjeld A. Larsen orienterede om status på drøftelserne om en havnetunnel og foreslog, at lokaludvalget 
får sagen dagsordenen i et kommende lokaludvalgsmøde. Han oplyste, at der findes en facebookgruppe 
om havnetunnelen.  
 
Kjeld A. Larsen oplyste, at arbejdsgruppens næste møde er den 6. marts kl. 17 i Huset.  
 

Metrogruppen  
Bent Lohmann oplyste, at lokaludvalget endnu ikke har fået svar fra metroselskabet på en invitation til 
at orientere om metrobyggeriet på et lokaludvalgsmøde.  
Peter Raben efterlyste et nyt møde i Metrogruppen med kontaktpersonen i Metroselskabet.  
 
Børn og unge/Kultur/Fritid  
Steffen Kjær Johansen oplyste, at arbejdsgruppen afventer Husets evaluering af Husets aktiviteter. 
Endvidere, at arbejdsgruppen ikke er kommet videre med ideen om et børnekulturhus.  
 
Ældre/Integration/Beskæftigelse/Social/Sundhed 
Bent Lohmann oplyste, at han har inviteret de medlemmer af kommunens ældreråd, der er valgt i Indre 
By, til at deltage i lokaludvalgsmøderne med ´taleret, men uden stemmeret.  
 
Palle Vestberg orienterede om Sundheds- og Omsorgsforvaltningens aktivitetskatalog for ældre, i 
bydelen som i kommunen som helhed.  
 
Peter Raben oplyste, at omlægningen af buslinjerne 14 og 15 kan blive et problem for ældre. 
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